
                                                           
 
Motie lid Van Dokkum, Groeneveld niet versmallen 
 

De gemeenteraad van Noordwijk; 

In vergadering bijeen op donderdag 20 maart 2025; 

Constaterende dat: 

- De gemeente het voornemen heeft het voetpad van de straten Sonneveld en Groeneveld te 
versmallen van 3 meter naar 2,10 meter. (beide straten hebben geen rijbaan, slechts 
voetpaden en een groenstrook) 

- Veertien van de zestien bewoners van Groeneveld bezwaar hebben tegen deze versmalling. 
Zij willen de situatie graag zo houden als deze is. Zij hebben handtekeningen verzameld en 
naar de gemeente gestuurd. (de twee die niet tekenden waren of niet thuis of stonden er 
neutraal in) 

- De gemeente naar aanleiding van het bezwaar een uitvraag heeft gedaan in beide straten. 
Niet iedereen was thuis of heeft gereageerd. Hieruit kwam naar voren dat twaalf bewoners 
tegen de versmalling zijn en tien voor. Van deze tien bewoners wonen er .. in Groeneveld. 

- Ondanks het feit dat een grote meerderheid van de bewoners de versmalling van Groeneveld 
niet wenst, heeft de gemeente toch besloten de versmalling door te zetten vanwege de 
veiligheid (er zouden auto’s over het voetpad rijden). 
  

Van mening dat: 

- We als gemeente veel gewicht zouden moeten toekennen aan de wensen van de bewoners 
als het gaat om het aanpassen van hun directe leefomgeving, zeker als dit ook nog eens 
kosten bespaart.  

- Op een smaller voetpad de gebruikers, waaronder ook (illegale (bezorg))fietsers, elkaar juist 
eerder in de weg zitten, waarmee het juist niet veiliger wordt.  

- Door de brede groenstrook in het midden de straat vergeleken met de gemiddelde 
Noordwijkse straat al zeer klimaatbestendig is. 

- Er ook eventueel ook andere oplossingen denkbaar zijn om auto’s, die slechts heel 
sporadisch het pad oprijden, bijvoorbeeld om iemand die slecht ter been is voor de deur te 
laten uitstappen, te ontmoedigen. 

Draagt het college op: 

- Af te zien van het versmallen van het voetpad van Groeneveld, nu zich daar volgens de 
bewoners geen onveilige situaties voordoen en een royale meerderheid het pad graag houdt 
zoals het is. 

- Zo nodig in afstemming met de bewoners te komen tot andere veiligheid bevorderende 
maatregelen. 
 

Rommie van Dokkum, GroenLinks-PvdA    
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